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Plats   Torparummet i Tranemo 

Tid   09:15 – 10:00  

 

Närvarande Beslutande  

Driton Bilalli (S), ordf. 

Niklas Gardewik (M), 1e vice ordf. 

Lennart Haglund (C), 2e vice ordf.    

 

Övriga närvarande Sanna Pihlajamäki Blomgren, processekreterare 

  Carita Brovall, kommunchef 

  Veronica Ronnemo, kommunikatör 

Patrik Westerlund, sektionschef 

Manda Schillerås, verksamhetschef 

Kajsa Montan, kanslichef 

Susann Gustafsson, turism- och landsbygdsutvecklare 

   

 

Paragrafer  § 41-§ 48 

Utses att justera  Niklas Gardewik (M) 

Protokollet signeras digitalt 

Underskrifter 

Sekreterare Protokollet signeras digitalt 

Sanna Pihlajamäki Blomgren 

Ordförande Protokollet signeras digitalt 

Driton Bilalli (S) 

Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 

  Niklas Gardewik (M) 
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ANSLAG/BEVIS 

Organ   Allmänna utskottet 

Sammanträdesdatum 2023-04-06 

Anslaget under tiden 2023-04-12—2023-05-04 

Förvaringsplats  Kommunkontoret, Tranemo 

för protokoll 

Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 

 

Underskrift   Protokollet signeras digitalt 

  Sanna Pihlajamäki Blomgren 
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§ 41 Instruktion till kommundirektör 2023–2026 KS/2023:68 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

• Fastställer instruktion till kommundirektör. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Kommunstyrelsen ska enligt 7 kap 2 § Kommunallagen fastställa en instruktion till 

kommundirektören. 

Ärendet 

Enligt kommunallagen 7 kap 2 § ska kommunstyrelsen fastställa en instruktion för 

kommundirektören. Dokumentet är dags att revidera och därför lyfts ett nytt förslag på 

instruktion.  

I instruktionen ska fastställas hur kommundirektören ska leda förvaltningen under styrelsen. 

Instruktionen ska också fastställa kommundirektörens övriga uppgifter. Syftet med 

instruktionen är att bidra till en tydlig rollfördelning som bygger på ömsesidigt förtroende 

mellan förtroendevalda och kommundirektör. 

Enligt Kommunallagen 7 kap 1 § anges att den ledande tjänstepersonen har benämningen 

direktör, men styrelsen får besluta att hen ska ha en annan benämning. Den ledande 

tjänstepersonen i Tranemo kommun har sedan beslut 2018-04-16 § 97 kallats för 

kommunchef. I detta förslag har den ledande tjänstepersonen benämningen direktör, enligt 

kommunallagens förespråkande.  

Föreslagna förändringar finns att utläsa i dokumentet med gula markeringar och 

överstrykningar.   

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 
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Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2023-02-01 

Instruktion till kommundirektör 

Instruktion till kommundirektör (med ändringar) 

Föredragning och debatt 

Kanslichef Kajsa Montan föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Kanslifunktionen 

Författningssamlingen 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Instruktion till kommundirektör 

Slutinstans 

Kommunstyrelsen 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 42 Handlingsplan till näringslivspolicyn KS/2022:478 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

• Antar handlingsplan till näringslivspolicy 

Allmänna utskottets beslut 

• Förvaltningen får i uppdrag att lägga till information om ”En-väg-in” i 

handlingsplanen inför kommunstyrelsens sammanträde. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Handlingsplanen till näringslivspolicy är i behov av uppdatering. Handlingsplanen antas 

efter att näringslivspolicyn uppdateras och antagits. Kommunfullmäktige har ett mål om att 

få ett bättre företagsklimat i hela kommunen.  

Syftet med handlingsplanen är att ha konkreta åtgärder för hur kommunen ska nå ett bättre 

företagsklimat.  

De större ändringarna är att upphandling kommit med som en del i handlingsplanen och att 

mindre åtgärder lagts till som fler möten och önskemål om bättre resultat på mätningen för 

NKI (Nöjd Kundindex) för Insikt. 

Barnkonventionen  

Ett gott företagsklimat skapar förutsättningar att fler unga intresserar sig för 

entreprenörskap. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan för kommunen mer än att ett gott företagsklimat 

skapar en attraktivare kommun.  

 

Jämställdhetsperspektiv 

En bra handlingsplan har en positiv effekt på jämställdhetsperspektivet där man tar hänsyn 

till alla företagare oavsett kön, ålder, könsöverskridande identitet eller uttryck, etniska 

tillhörighet, sexuell läggning, religion eller annan religiös trosuppfattning eller 

funktionsvariation. 

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

 : 
3a

ef
10

c2
-7

7d
0-

4c
86

-b
00

c-
50

8e
1b

dd
e3

ae



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Allmänna utskottet 

2023-04-06 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 6 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2023-03-14 

Handlingsplan till näringslivspolicy Tranemo kommun 

Handlingsplan till näringslivspolicyn med ändringar markerade 

Näringslivspolicy Tranemo kommun 

Föredragning och debatt 

Verksamhetschef Manda Schillerås föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Förslag till beslut på sammanträdet 

2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att lägga till information om ”En-väg-in” i 

handlingsplanen inför kommunstyrelsens sammanträde. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar utskottet på Haglunds (C) yrkande. Yrkandet bifalles. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Bygg- och miljö Gislaveds kommun  

Servicesektionen 

Omsorgssektionen 

Lärandesektionen  

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Slutinstans 

Kommunstyrelsen 

Status  

Kommunstyrelsen  
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§ 43 Plan för besöksnäring i Svenljunga och Tranemo kommuner 2023–

2025 KS/2022:490 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

• Antar Plan för besöksnäring i Svenljunga och Tranemo kommuner 2023–2025. 

• Upphäver Strategiskt dokument för besöksnäringen Svenljunga och Tranemo 

kommuner 2020. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

I avsaknaden av en delregional strategi har tidigare Svenljunga och Tranemo kommuner haft 

en egen strategi för besöksnäringen, denna har idag löpt ut och behöver förnyas. Att arbeta 

fram en ny strategi på kommunal nivå, när det finns en kommunalt antagen delregional 

strategi, ses som ineffektivt och överflödigt. Istället har förvaltningen valt att arbeta fram en 

lokal handlingsplan i samverkan med det lokala näringslivet för att skapa en tydlighet i hur 

resurserna ska användas de närmsta åren. Men också för att stärka vår lokala utveckling i 

linje med den delregionala strategin.  

Planen har varit på remiss från slutet av oktober till december 2022. Förslaget har i Tranemo 

kommun skickats ut till företag och föreningar. De som lämnat synpunkter har svarat att de 

ställt sig bakom förslaget.  

Barnkonventionen  

Planen, samt planens aktiviteter, har en positiv påverkan ur ett barnrättsperspektiv då de är 

en målgrupp som inryms i prioriterade satsningar. 

Ekonomisk påverkan 

Planens aktiviteter ryms inom befintlig turismbudget. 

Jämställdhetsperspektiv 

En bra handlingsplan har en positiv effekt på jämställdhetsperspektivet då hänsyn tas till 

olika målgrupper oavsett kön, ålder, könsöverskridande identitet eller uttryck, etniska 

tillhörighet, sexuell läggning, religion eller annan religiös trosuppfattning eller 

funktionsvariation. 
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Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2023-03-10 

Plan för besöksnäring i Svenljunga och Tranemo kommuner 2023-2025 

Plan för besöksnäring, bilaga 1 

Strategiskt dokument för besöksnäringsfrågor i Svenljunga och Tranemo kommuner 2020 

Beslut från Kommunstyrelsen i Svenljunga kommun 2023 02 27. Plan för besöksnäring i 

Svenljunga och Tranemo kommuner.  

Föredragning och debatt 

Landsbygds- och turismutvecklare Susann Gustafsson föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Författningssamlingen 

Svenljunga kommun 

Slutinstans 

Kommunstyrelsen 

Status  

Kommunstyrelsen  
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§ 44 Medborgarförslag om gång- och cykelväg mellan Länghems kyrka 

och Rådde gård KS/2023:58 
 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Medborgarförslaget avslås. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Föreslagen sträckning av en gång-och cykelväg på denna sträcka ingår inte i kommunens 

cykelplan. Gång- och cykelvägen, om den ska byggas, måste anläggas utmed Trafikverkets 

väg och ryms inte inom Trafikverkets vägområde och då måste Rådde gårds odlingsmark tas 

i anspråk. 

Ärendet 

Sonja Andrén har 2023-01-24 lämnat ett medborgarförslag om en gång- och cykelväg mellan 

Länghems kyrka och Rådde gård. 

Förslagsställaren skriver att det mellan Länghems kyrka och Rådde gård är en mycket 

omtyckt motionsrunda som kallas viltvattenrundan. Många går här dagligen och bilvägen är 

smal. Mycket trångt för både bilist och gångare/cyklist. Ofta får man gå ned i diket när bilar 

möts. Denna sträcka är ca 1 km. 

Här skulle en cykel o gångväg vara en trafiksäker lösning. 

Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2023-03-13 för att ge förslagsställaren 

tillfälle att utveckla sitt förslag. Sonja hade inget att tillägga. 

Föreslagen sträcka finns inte med i kommunens cykelplan och därmed inget som kommunen 

spelat in i den regionala cykelplanen. Då hela sträckan går utmed statlig väg och några 

alternativa sträckor inte finns krävs att Trafikverket ger tillstånd för att bygga cykelvägen. 

Då en eventuell gång- och cykelväg inte ryms inom Trafikverkets vägområde måste mer 

mark tas i anspråk. Denna mark tillhör Rådde gård som bedriver odling på aktuell mark. 

Barnkonventionen  

Att avslå medborgarförslaget påverkar inte barn och unga negativt i någon större 

utsträckning då ett avslag inte innebär att försämra något. Generellt gäller dock att alla 
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åtgärder som förbättrar säkerheten för framförallt oskyddade trafikanter (gångare och 

cyklister) gynnar barn och unga. 

Jämställdhet- och rättighetsanalys  

Ingen påverkan 

Ekonomisk påverkan 

Vid avslag av förslaget blir det ingen ekonomisk påverkan. 

Om förslaget antas beräknas kostnaden för anläggandet av en gång- och cykelväg utmed 

sträckan till ca 7 miljoner kr. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelsen 2023-03-14 

Medborgarförslag om gång- och cykelväg mellan Länghems kyrka och Rådde gård 

Beslutet skickas till 

Sonja Andrén 

Samhällssektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Kommunstyrelsen 
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§ 45 Medborgarförslag om en ordentlig basketplan med basketkorgar 

på rätt höjd KS/2022:379 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Medborgarförslaget anses besvarat. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

För närvarande finns två basketplaner i anslutning till Tranängsskolan. En av 

basketkorgarna har varit lågt placerad men är nu höjd till cirka tre meters höjd.  

Utöver ovan nämnda basketplaner planeras det även från Tranäng 7-9 att uppföras 

ytterligare en basketkorg på området. 

Ärende 

Zackarias Petersson har 2022-08-20 lämnat ett medborgarförslag om en ordentlig 

basketplan/basketkorgar på rätt höjd. 

Förslagsställaren anser att Tranemo kommun bör ha tillgång till fler fritidsaktiviteter som 

vem som helst kan utnyttja, exempelvis en streetbasketplan. 

Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2022-10-14 för att ge förslagsställaren 

tillfälle att utveckla sitt förslag. 

Förvaltningen ser positivt på förslaget att erbjuda fritidsaktiviteter till ungdomar i 

kommunen. För närvarande finns två basketplaner i anslutning till Tranängsskolan. En av 

basketkorgarna har varit lågt placerad men är nu höjd till cirka tre meters höjd.  

Utöver ovan nämnda basketplaner planeras det även från Tranäng 7-9 att uppföras 

ytterligare en basketkorg på området. 

Förvaltningen ser inget behov av ytterligare basketkorgar och föreslår därför att avslå 

medborgarförslaget. 

Barnkonvention   

Beslutet får ingen särskild påverkan då möjlighet till att utöva streetbasket redan finns i 

Tranemo samt att ytterligare en basketkorg planeras att monteras utanför Tranängsskolan. 

Jämställdhet- och rättighetsanalys  

Beslutet medför ingen påverkan i jämställdhet eller rättighetsaspekt. 
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Ekonomisk påverkan 

Kostnad för höjning av befintlig basketkorg ryms i befintlig budget. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelsen Svar på Medborgarförslag om en ordentlig basketplan med basketkorgar 

på rätt höjd 

Medborgarförslag om en ordentlig basketplan med basketkorgar på rätt höjd 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Lennart Haglund (C) yrkar på att medborgarförslaget ska besvaras med ”anses besvarat”.  

Beslutsgång 

Ordförande frågar utskottet om de kan besluta enligt Haglunds (C) yrkande. Yrkandet 

bifalles. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Förslagsställaren 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Kommunstyrelsen  
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§ 46 Medborgarförslag om öppettider för ÅVC KS/2022:500 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Medborgarförslaget anses besvarat vad gäller att öppettiderna på 

Återvinningscentralen (ÅVC) bör ses över. 

• Medborgarförslaget avslås vad gäller att utöka öppettiderna på ÅVC på lördagar, i 

avvaktan på den utvärdering av återvinningscentralens öppettider som ska göras i 

enligt med utvecklingsplanen. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Sammanfattning av ärendet 

Henrik Larsen har 2022-11-05 lämnat ett medborgarförslag om öppettider för ÅVC. 

Förslagsställaren anser att öppettiderna för ÅVC bör ses över och att öppettiderna på 

lördagar förlängs till klockan 16.00. 

I antagen utvecklingsplan för återvinningscentralen Returen finns åtgärden att utvärdera 

öppettiderna för återvinningscentralen och i samband med det ska man beakta andra 

alternativ för eventuellt ökad tillgänglighet. 

Ärendet 

Henrik Larsen har 2022-11-05 lämnat ett medborgarförslag om öppettider för ÅVC. 

Förslagsställaren anser att öppettiderna för ÅVC bör ses över. Förslagsställaren tycker att 

man borde kunna slänga sina skrymmande sopor på helgen, både lördagar och söndagar. 

Öppettiderna bör anpassas efter när majoriteten av befolkningen är ledig. 

Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2023-03-15 för att ge förslagsställaren 

tillfälle att utveckla sitt förslag. Förslagsställaren specificerade då att det främst gäller 

lördagar, att hålla öppet längre än till nuvarande klockan 14.00 förslagsvis till klockan 16.00. 

Det upplevs stressigt att hinna till klockan 14.00. Samt att det vore önskvärt att ha öppet 

vissa helgdagar så som alla helgons dag.  

Nuvarande öppettider på ÅVC: 

Måndag 13-17 

Tisdag 9-18 

Onsdag 13-17 
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Torsdag 9-18 

Fredag stängt 

Lördag 9-14 

Söndag stängt 

Att utöka öppettider två timmar på lördag medför problem att bemanna upp med 

nuvarande personal som jobbar heltid. För att det skulle kunna bli verklighet behöver man 

stänga motsvarande timmar en annan dag. Förvaltningen förslår därför att öppettiderna inte 

ändras innan planerad översyn är genomförd.  

Enkät  

I enkät som genomfördes 2020 angav 11% att dom var ganska eller mycket missnöjda med 

öppettiderna på ÅVC, 65% angav att dom var ganska eller mycket nöjda. Bland de förslag på 

förändrade öppettider som angavs varierade önskemålen mycket. 

Utvecklingsplan  

2021 antogs en utvecklingsplan för återvinningscentralen Returen i Tranemo kommun. En av 

punkterna i planen anger att man under 2024–2026 ska utvärdera återvinningscentralens 

öppettider med beaktande av andra åtgärder för ökad tillgänglighet så som obemannade 

öppettider, samverkan med andra kommuners ÅVC, samt andra lokala alternativ. 

Förvaltningen anser därmed att den del av medborgarförslaget som förordar översyn av 

öppettiderna är besvarad.  

Barnkonventionen  

En utvärdering av återvinningscentralens öppettider är ett led i att ha 

en väl fungerande renhållning och ett tryggt och säkert omhändertagande av avfall. Detta är 

ett led i att beakta barns bästa.  

(Barnkonventionen artikel 3) 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Att utvärdera öppettiderna på återvinningscentralen har ingen ekonomisk påverkan.  

Utökade öppettider skulle medföra ökade kostnader och bör därför vägas noga mot nyttan 

och ökad nöjdhet. 
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Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelsen 2023-03-15 

Medborgarförslag om öppettider för ÅVC 

Beslutet skickas till 

Henrik Larsen 

Samhällssektionen 

Förslagsställaren 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Kommunstyrelsen 
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§ 47 Medborgarförslag om trafiksäkerhet vid Resecentrum och 

Centralen KS/2023:91 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Medborgarförslaget anses besvarat. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Tranemo kommun och Trafikverket har träffat ett avtal där Trafikverket under 2023 kommer 

bygga om delen av Järnvägsleden utmed bussterminalen. I ombyggnationen ingår bland 

annat att underlätta för gångare att förflytta sig mellan bussterminalen och Centralen. I och 

med ombyggnation kommer översvämningsproblematiken på parkeringen också att kunna 

lösas. 

Ärendet 

Gunnemar Karlsson  har 2023-02-08 lämnat ett medborgarförslag om trafiksäkerheten vid 

resecentrum och Centralen. 

Förslagsställaren anser att kommunen måste trafiksäkra den delen av Järnvägsleden som går 

utmed bussterminalen då det i dagsläget känns otryggt och irriterande. Vidare anser 

förslagsställaren att något måste göras åt parkeringen som översvämmas vid Centralen.   

Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2023-03-14 för att ge förslagsställaren 

tillfälle att utveckla sitt förslag. Gunnemar hade inget mer att tillägga. 

Förvaltningen har det senaste året arbetat tillsammans med Trafikverket för att komma fram 

till en bättre trafiklösning för både fordon och gångare i området kring bussterminalen och 

Centralen. Med start våren 2023 kommer Trafikverket att bygga om aktuell del av 

Järnvägsleden. Bland annat kommer befintligt övergångsställe att byggas om. En ny 

gångöverfart i den södra delen kommer anläggas och gångvägar till övergångsställe och 

gångöverfart kommer att anläggas. I och med denna ombyggnad kommer 

översvämningsproblematiken på parkeringen också att kunna lösas.  

Barnkonventionen  

I och med beslutad ombyggnation kommer trafiksäkerheten att öka för både bilar, gångare 

och cyklister. Detta är helt i linje med att beakta barns bästa och att trygga barns rätt till liv, 

överlevnad och utveckling, barnkonventionens artiklar 3 och 6. 
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Jämställdhet- och rättighetsanalys  

Ingen påverkan. 

Ekonomisk påverkan 

Ombyggnationen ryms inom befintlig beslutad investeringsbudget 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelsen 2023-03-14  

Ritning 1 på ombyggnationen av Järnvägsleden 

Ritning 1 på ombyggnationen av Järnvägsleden  

Medborgarförslag om trafiksäkerhet vid resecentrum och Centralen 

Beslutet skickas till 

Gunnemar Karlsson, förslagsställare 

Samhällssektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Kommunstyrelsen 

 

  

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

 : 
3a

ef
10

c2
-7

7d
0-

4c
86

-b
00

c-
50

8e
1b

dd
e3

ae



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Allmänna utskottet 

2023-04-06 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 18 

 

§ 48 Inkomna remisser KS/2023:183 

Allmänna utskottets beslut 

• Remissen ska besvaras. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Följande remiss har inkommit; 

- Remiss - Årlig avstämning av trafikförsörjningsprogrammet 2022 

Status 

Pågående  
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§ 41 Instruktion till kommundirektör 2023–2026 KS/2023:68 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


• Fastställer instruktion till kommundirektör. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Kommunstyrelsen ska enligt 7 kap 2 § Kommunallagen fastställa en instruktion till 


kommundirektören. 


Ärendet 


Enligt kommunallagen 7 kap 2 § ska kommunstyrelsen fastställa en instruktion för 


kommundirektören. Dokumentet är dags att revidera och därför lyfts ett nytt förslag på 


instruktion.  


I instruktionen ska fastställas hur kommundirektören ska leda förvaltningen under styrelsen. 


Instruktionen ska också fastställa kommundirektörens övriga uppgifter. Syftet med 


instruktionen är att bidra till en tydlig rollfördelning som bygger på ömsesidigt förtroende 


mellan förtroendevalda och kommundirektör. 


Enligt Kommunallagen 7 kap 1 § anges att den ledande tjänstepersonen har benämningen 


direktör, men styrelsen får besluta att hen ska ha en annan benämning. Den ledande 


tjänstepersonen i Tranemo kommun har sedan beslut 2018-04-16 § 97 kallats för 


kommunchef. I detta förslag har den ledande tjänstepersonen benämningen direktör, enligt 


kommunallagens förespråkande.  


Föreslagna förändringar finns att utläsa i dokumentet med gula markeringar och 


överstrykningar.   


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 
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Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2023-02-01 


Instruktion till kommundirektör 


Instruktion till kommundirektör (med ändringar) 


Föredragning och debatt 


Kanslichef Kajsa Montan föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Beslutet skickas till 


Kanslifunktionen 


Författningssamlingen 


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Instruktion till kommundirektör 


Slutinstans 


Kommunstyrelsen 


Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 42 Handlingsplan till näringslivspolicyn KS/2022:478 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


• Antar handlingsplan till näringslivspolicy 


Allmänna utskottets beslut 


• Förvaltningen får i uppdrag att lägga till information om ”En-väg-in” i 


handlingsplanen inför kommunstyrelsens sammanträde. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Handlingsplanen till näringslivspolicy är i behov av uppdatering. Handlingsplanen antas 


efter att näringslivspolicyn uppdateras och antagits. Kommunfullmäktige har ett mål om att 


få ett bättre företagsklimat i hela kommunen.  


Syftet med handlingsplanen är att ha konkreta åtgärder för hur kommunen ska nå ett bättre 


företagsklimat.  


De större ändringarna är att upphandling kommit med som en del i handlingsplanen och att 


mindre åtgärder lagts till som fler möten och önskemål om bättre resultat på mätningen för 


NKI (Nöjd Kundindex) för Insikt. 


Barnkonventionen  


Ett gott företagsklimat skapar förutsättningar att fler unga intresserar sig för 


entreprenörskap. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan för kommunen mer än att ett gott företagsklimat 


skapar en attraktivare kommun.  


 


Jämställdhetsperspektiv 


En bra handlingsplan har en positiv effekt på jämställdhetsperspektivet där man tar hänsyn 


till alla företagare oavsett kön, ålder, könsöverskridande identitet eller uttryck, etniska 


tillhörighet, sexuell läggning, religion eller annan religiös trosuppfattning eller 


funktionsvariation. 
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Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2023-03-14 


Handlingsplan till näringslivspolicy Tranemo kommun 


Handlingsplan till näringslivspolicyn med ändringar markerade 


Näringslivspolicy Tranemo kommun 


Föredragning och debatt 


Verksamhetschef Manda Schillerås föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Förslag till beslut på sammanträdet 


2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att lägga till information om ”En-väg-in” i 


handlingsplanen inför kommunstyrelsens sammanträde. 


Beslutsgång 


Ordförande frågar utskottet på Haglunds (C) yrkande. Yrkandet bifalles. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Bygg- och miljö Gislaveds kommun  


Servicesektionen 


Omsorgssektionen 


Lärandesektionen  


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Slutinstans 


Kommunstyrelsen 


Status  


Kommunstyrelsen  
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§ 43 Plan för besöksnäring i Svenljunga och Tranemo kommuner 2023–


2025 KS/2022:490 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


• Antar Plan för besöksnäring i Svenljunga och Tranemo kommuner 2023–2025. 


• Upphäver Strategiskt dokument för besöksnäringen Svenljunga och Tranemo 


kommuner 2020. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


I avsaknaden av en delregional strategi har tidigare Svenljunga och Tranemo kommuner haft 


en egen strategi för besöksnäringen, denna har idag löpt ut och behöver förnyas. Att arbeta 


fram en ny strategi på kommunal nivå, när det finns en kommunalt antagen delregional 


strategi, ses som ineffektivt och överflödigt. Istället har förvaltningen valt att arbeta fram en 


lokal handlingsplan i samverkan med det lokala näringslivet för att skapa en tydlighet i hur 


resurserna ska användas de närmsta åren. Men också för att stärka vår lokala utveckling i 


linje med den delregionala strategin.  


Planen har varit på remiss från slutet av oktober till december 2022. Förslaget har i Tranemo 


kommun skickats ut till företag och föreningar. De som lämnat synpunkter har svarat att de 


ställt sig bakom förslaget.  


Barnkonventionen  


Planen, samt planens aktiviteter, har en positiv påverkan ur ett barnrättsperspektiv då de är 


en målgrupp som inryms i prioriterade satsningar. 


Ekonomisk påverkan 


Planens aktiviteter ryms inom befintlig turismbudget. 


Jämställdhetsperspektiv 


En bra handlingsplan har en positiv effekt på jämställdhetsperspektivet då hänsyn tas till 


olika målgrupper oavsett kön, ålder, könsöverskridande identitet eller uttryck, etniska 


tillhörighet, sexuell läggning, religion eller annan religiös trosuppfattning eller 


funktionsvariation. 
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Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2023-03-10 


Plan för besöksnäring i Svenljunga och Tranemo kommuner 2023-2025 


Plan för besöksnäring, bilaga 1 


Strategiskt dokument för besöksnäringsfrågor i Svenljunga och Tranemo kommuner 2020 


Beslut från Kommunstyrelsen i Svenljunga kommun 2023 02 27. Plan för besöksnäring i 


Svenljunga och Tranemo kommuner.  


Föredragning och debatt 


Landsbygds- och turismutvecklare Susann Gustafsson föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Författningssamlingen 


Svenljunga kommun 


Slutinstans 


Kommunstyrelsen 


Status  


Kommunstyrelsen  
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§ 44 Medborgarförslag om gång- och cykelväg mellan Länghems kyrka 


och Rådde gård KS/2023:58 
 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Medborgarförslaget avslås. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Föreslagen sträckning av en gång-och cykelväg på denna sträcka ingår inte i kommunens 


cykelplan. Gång- och cykelvägen, om den ska byggas, måste anläggas utmed Trafikverkets 


väg och ryms inte inom Trafikverkets vägområde och då måste Rådde gårds odlingsmark tas 


i anspråk. 


Ärendet 


Sonja Andrén har 2023-01-24 lämnat ett medborgarförslag om en gång- och cykelväg mellan 


Länghems kyrka och Rådde gård. 


Förslagsställaren skriver att det mellan Länghems kyrka och Rådde gård är en mycket 


omtyckt motionsrunda som kallas viltvattenrundan. Många går här dagligen och bilvägen är 


smal. Mycket trångt för både bilist och gångare/cyklist. Ofta får man gå ned i diket när bilar 


möts. Denna sträcka är ca 1 km. 


Här skulle en cykel o gångväg vara en trafiksäker lösning. 


Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2023-03-13 för att ge förslagsställaren 


tillfälle att utveckla sitt förslag. Sonja hade inget att tillägga. 


Föreslagen sträcka finns inte med i kommunens cykelplan och därmed inget som kommunen 


spelat in i den regionala cykelplanen. Då hela sträckan går utmed statlig väg och några 


alternativa sträckor inte finns krävs att Trafikverket ger tillstånd för att bygga cykelvägen. 


Då en eventuell gång- och cykelväg inte ryms inom Trafikverkets vägområde måste mer 


mark tas i anspråk. Denna mark tillhör Rådde gård som bedriver odling på aktuell mark. 


Barnkonventionen  


Att avslå medborgarförslaget påverkar inte barn och unga negativt i någon större 


utsträckning då ett avslag inte innebär att försämra något. Generellt gäller dock att alla 
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åtgärder som förbättrar säkerheten för framförallt oskyddade trafikanter (gångare och 


cyklister) gynnar barn och unga. 


Jämställdhet- och rättighetsanalys  


Ingen påverkan 


Ekonomisk påverkan 


Vid avslag av förslaget blir det ingen ekonomisk påverkan. 


Om förslaget antas beräknas kostnaden för anläggandet av en gång- och cykelväg utmed 


sträckan till ca 7 miljoner kr. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelsen 2023-03-14 


Medborgarförslag om gång- och cykelväg mellan Länghems kyrka och Rådde gård 


Beslutet skickas till 


Sonja Andrén 


Samhällssektionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Kommunstyrelsen 
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§ 45 Medborgarförslag om en ordentlig basketplan med basketkorgar 


på rätt höjd KS/2022:379 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Medborgarförslaget anses besvarat. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


För närvarande finns två basketplaner i anslutning till Tranängsskolan. En av 


basketkorgarna har varit lågt placerad men är nu höjd till cirka tre meters höjd.  


Utöver ovan nämnda basketplaner planeras det även från Tranäng 7-9 att uppföras 


ytterligare en basketkorg på området. 


Ärende 


Zackarias Petersson har 2022-08-20 lämnat ett medborgarförslag om en ordentlig 


basketplan/basketkorgar på rätt höjd. 


Förslagsställaren anser att Tranemo kommun bör ha tillgång till fler fritidsaktiviteter som 


vem som helst kan utnyttja, exempelvis en streetbasketplan. 


Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2022-10-14 för att ge förslagsställaren 


tillfälle att utveckla sitt förslag. 


Förvaltningen ser positivt på förslaget att erbjuda fritidsaktiviteter till ungdomar i 


kommunen. För närvarande finns två basketplaner i anslutning till Tranängsskolan. En av 


basketkorgarna har varit lågt placerad men är nu höjd till cirka tre meters höjd.  


Utöver ovan nämnda basketplaner planeras det även från Tranäng 7-9 att uppföras 


ytterligare en basketkorg på området. 


Förvaltningen ser inget behov av ytterligare basketkorgar och föreslår därför att avslå 


medborgarförslaget. 


Barnkonvention   


Beslutet får ingen särskild påverkan då möjlighet till att utöva streetbasket redan finns i 


Tranemo samt att ytterligare en basketkorg planeras att monteras utanför Tranängsskolan. 


Jämställdhet- och rättighetsanalys  


Beslutet medför ingen påverkan i jämställdhet eller rättighetsaspekt. 
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Ekonomisk påverkan 


Kostnad för höjning av befintlig basketkorg ryms i befintlig budget. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelsen Svar på Medborgarförslag om en ordentlig basketplan med basketkorgar 


på rätt höjd 


Medborgarförslag om en ordentlig basketplan med basketkorgar på rätt höjd 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Lennart Haglund (C) yrkar på att medborgarförslaget ska besvaras med ”anses besvarat”.  


Beslutsgång 


Ordförande frågar utskottet om de kan besluta enligt Haglunds (C) yrkande. Yrkandet 


bifalles. 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Förslagsställaren 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Kommunstyrelsen  
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§ 46 Medborgarförslag om öppettider för ÅVC KS/2022:500 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Medborgarförslaget anses besvarat vad gäller att öppettiderna på 


Återvinningscentralen (ÅVC) bör ses över. 


• Medborgarförslaget avslås vad gäller att utöka öppettiderna på ÅVC på lördagar, i 


avvaktan på den utvärdering av återvinningscentralens öppettider som ska göras i 


enligt med utvecklingsplanen. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Sammanfattning av ärendet 


Henrik Larsen har 2022-11-05 lämnat ett medborgarförslag om öppettider för ÅVC. 


Förslagsställaren anser att öppettiderna för ÅVC bör ses över och att öppettiderna på 


lördagar förlängs till klockan 16.00. 


I antagen utvecklingsplan för återvinningscentralen Returen finns åtgärden att utvärdera 


öppettiderna för återvinningscentralen och i samband med det ska man beakta andra 


alternativ för eventuellt ökad tillgänglighet. 


Ärendet 


Henrik Larsen har 2022-11-05 lämnat ett medborgarförslag om öppettider för ÅVC. 


Förslagsställaren anser att öppettiderna för ÅVC bör ses över. Förslagsställaren tycker att 


man borde kunna slänga sina skrymmande sopor på helgen, både lördagar och söndagar. 


Öppettiderna bör anpassas efter när majoriteten av befolkningen är ledig. 


Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2023-03-15 för att ge förslagsställaren 


tillfälle att utveckla sitt förslag. Förslagsställaren specificerade då att det främst gäller 


lördagar, att hålla öppet längre än till nuvarande klockan 14.00 förslagsvis till klockan 16.00. 


Det upplevs stressigt att hinna till klockan 14.00. Samt att det vore önskvärt att ha öppet 


vissa helgdagar så som alla helgons dag.  


Nuvarande öppettider på ÅVC: 


Måndag 13-17 


Tisdag 9-18 


Onsdag 13-17 
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Torsdag 9-18 


Fredag stängt 


Lördag 9-14 


Söndag stängt 


Att utöka öppettider två timmar på lördag medför problem att bemanna upp med 


nuvarande personal som jobbar heltid. För att det skulle kunna bli verklighet behöver man 


stänga motsvarande timmar en annan dag. Förvaltningen förslår därför att öppettiderna inte 


ändras innan planerad översyn är genomförd.  


Enkät  


I enkät som genomfördes 2020 angav 11% att dom var ganska eller mycket missnöjda med 


öppettiderna på ÅVC, 65% angav att dom var ganska eller mycket nöjda. Bland de förslag på 


förändrade öppettider som angavs varierade önskemålen mycket. 


Utvecklingsplan  


2021 antogs en utvecklingsplan för återvinningscentralen Returen i Tranemo kommun. En av 


punkterna i planen anger att man under 2024–2026 ska utvärdera återvinningscentralens 


öppettider med beaktande av andra åtgärder för ökad tillgänglighet så som obemannade 


öppettider, samverkan med andra kommuners ÅVC, samt andra lokala alternativ. 


Förvaltningen anser därmed att den del av medborgarförslaget som förordar översyn av 


öppettiderna är besvarad.  


Barnkonventionen  


En utvärdering av återvinningscentralens öppettider är ett led i att ha 


en väl fungerande renhållning och ett tryggt och säkert omhändertagande av avfall. Detta är 


ett led i att beakta barns bästa.  


(Barnkonventionen artikel 3) 


Jämställdhetsperspektiv 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Att utvärdera öppettiderna på återvinningscentralen har ingen ekonomisk påverkan.  


Utökade öppettider skulle medföra ökade kostnader och bör därför vägas noga mot nyttan 


och ökad nöjdhet. 
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Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelsen 2023-03-15 


Medborgarförslag om öppettider för ÅVC 


Beslutet skickas till 


Henrik Larsen 


Samhällssektionen 


Förslagsställaren 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Kommunstyrelsen 
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§ 47 Medborgarförslag om trafiksäkerhet vid Resecentrum och 


Centralen KS/2023:91 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Medborgarförslaget anses besvarat. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 


Tranemo kommun och Trafikverket har träffat ett avtal där Trafikverket under 2023 kommer 


bygga om delen av Järnvägsleden utmed bussterminalen. I ombyggnationen ingår bland 


annat att underlätta för gångare att förflytta sig mellan bussterminalen och Centralen. I och 


med ombyggnation kommer översvämningsproblematiken på parkeringen också att kunna 


lösas. 


Ärendet 


Gunnemar Karlsson  har 2023-02-08 lämnat ett medborgarförslag om trafiksäkerheten vid 


resecentrum och Centralen. 


Förslagsställaren anser att kommunen måste trafiksäkra den delen av Järnvägsleden som går 


utmed bussterminalen då det i dagsläget känns otryggt och irriterande. Vidare anser 


förslagsställaren att något måste göras åt parkeringen som översvämmas vid Centralen.   


Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2023-03-14 för att ge förslagsställaren 


tillfälle att utveckla sitt förslag. Gunnemar hade inget mer att tillägga. 


Förvaltningen har det senaste året arbetat tillsammans med Trafikverket för att komma fram 


till en bättre trafiklösning för både fordon och gångare i området kring bussterminalen och 


Centralen. Med start våren 2023 kommer Trafikverket att bygga om aktuell del av 


Järnvägsleden. Bland annat kommer befintligt övergångsställe att byggas om. En ny 


gångöverfart i den södra delen kommer anläggas och gångvägar till övergångsställe och 


gångöverfart kommer att anläggas. I och med denna ombyggnad kommer 


översvämningsproblematiken på parkeringen också att kunna lösas.  


Barnkonventionen  


I och med beslutad ombyggnation kommer trafiksäkerheten att öka för både bilar, gångare 


och cyklister. Detta är helt i linje med att beakta barns bästa och att trygga barns rätt till liv, 


överlevnad och utveckling, barnkonventionens artiklar 3 och 6. 
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Jämställdhet- och rättighetsanalys  


Ingen påverkan. 


Ekonomisk påverkan 


Ombyggnationen ryms inom befintlig beslutad investeringsbudget 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelsen 2023-03-14  


Ritning 1 på ombyggnationen av Järnvägsleden 


Ritning 1 på ombyggnationen av Järnvägsleden  


Medborgarförslag om trafiksäkerhet vid resecentrum och Centralen 


Beslutet skickas till 


Gunnemar Karlsson, förslagsställare 


Samhällssektionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Kommunstyrelsen 
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§ 48 Inkomna remisser KS/2023:183 


Allmänna utskottets beslut 


• Remissen ska besvaras. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Följande remiss har inkommit; 


- Remiss - Årlig avstämning av trafikförsörjningsprogrammet 2022 


Status 


Pågående  
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